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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Szociális Bizottság üléséről 

2024.11.19. 

TáTK HÖK Iroda 

 

Jelenlévők:  

Nyári Ábris, Kardos Gábor, Bartal Ákos, Záhonyi Anna, Klivényi Emma 

Nyári Ábris 13:32-kor megnyitja az ülést. 

 

1. Napirendi pont — Tisztségviselői beszámolók: 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): A legfontosabb dolog a fellebbezésekkel való foglalkozás volt, valamint a 

rendkívüli szociális támogatások voltak. Emellett több SZÖB ülésen is részt vett. A mai napon is lesz egy 

SZÖB ülés, ahol többek között az idei kiírás és az abban lévő esetleges változtatások, illetve a következő 

kiírás, a fellebbezések, valamint a bírálói felkészítésnek az újításai lesz a téma. Többször volt megbeszélése 

Szabó Vanesszával, mind a rendkívüli szociális támogatásokról, mind a fellebbezésekről. Részt vett még a 

HÖOK által szervezett vezetőképzőn Siófokon. 

Záhonyi Anna (Esélyegyenlőségi referens): Októberben lement egy jótékonysági sütivásár, aminek a 

szervezésében és lebonyolításában is részt vett. Jelenleg a Kari Turi előkészületei zajlanak, bár a helyszín még 

kérdéses, valamint a TTK-val és az IK-val való kommunikáció eleinte nehézkes volt. Szintén részt vett EHÖK 

szintű bizottsági üléseken, ahol többek között egy decemberi adománygyűjtés szervezéséről volt szó. 

December 2-től 5-ig lesz az adománygyűjtés és 6-ig kell leadni majd az EHÖK irodában az adományokat.  

Szintén részt vett a HÖOK vezetőképzőjén.  

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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Bartal Ákos (Kollégiumi referens): Volt egy felkeresése egy visszautasított kollégiumi felvételivel 

kapcsolatban, amiről végül kiderült, hogy az volt az oka, hogy nem voltak meg a pontjai, de egyéb kérdés 

ezzel kapcsolatban nem érkezett. EHÖK szintű ülései nincsenek, hiszen a KOLHÖK nem jelentkezett még. 

Részt vett a HÖOK vezetőképzőn. 

 

2. Napirendi pont — HÖOK vezetőképző: 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): A START ösztöndíjat emelné ki az elhangzottakból, ami a Pannon 

egyetemen működik és annyiból áll, hogy amennyiben a hallgatónak kiemelkedő pontszáma és átlaga volt 

gimnáziumban, valamint az érettségin akkor kapott fél millió forint támogatást, viszont a második félévbe a 

hallgatónak be kell lépnie egy kutatócsoportba, ami miatt kevesen jelentkeznek erre az ösztöndíjra. Volt szó 

olyanról is, hogy ha egy adott vezetőségi tag, például a dékán, ha lemond a tiszteletdíjáról a jelentkezők közül 

két hallgatónak osztják szét, de nem biztosak abban, hogy ez tanulmányi vagy szociális alapon  működik. 

Beszéltek a mentálhigiéné állapotáról és annak segítéséről.  

Záhonyi Anna (Esélyegyenlőségi referens): A Pécsi egyetem képviselői beszéltek albérlet támogatásról, 

aminek Pesten is lenne értelme, ugyanakkor valami más rendszert kellene kitalálni rá, hogy hatékonyabb 

legyen.  

Bartal Ákos (Kollégiumi referens): Valamelyik egyetemen létezik egy olyan dolog, hogy amelyik hallgató 

rendszeresen jár órára és készíti a jegyzeteket egy fél éven keresztül, ha a félév végén bemutatja annak az 

oktatónak, aki tartotta az órát és ő azt elfogadja és aláírja, van rá egy pályázat, hogy ez egy használható jegyzet 

a következő generációnak arra az adott órára és erre kapja a támogatást, de ez valószínűleg egy egyszeri 

támogatás, nem rendszeres. Illetve volt szó arról is, hogy a kollégiumokat is lehet támogatni, nem csak az 

albérleteket. Arról is beszéltek, hogy valamilyen ösztöndíjat az önköltséges hallgatók számára is ki lehetne 

találni, például tanulmányi átlagra, valamint, ha a hallgató átcsúszik állami támogatásról önköltségesre, még 

egy fél évig fizetik az önköltségnek a díját, ez több egyetemen is jelen van. Volt egy olyan ötlet is, hogy a 

kollégiumokban legyenek dobozok, amik alapvető és szükséges dolgokat tartalmazzanak, mint például 

gyógyszerek. Minden dobozon lenne egy QR kód, ami egy Google Forms felületre vezetne, ahol ki tudják 

tölteni a kollégiumi hallgatók, hogy mire lenne még szükségük és mit kell utántölteni, ha valami elfogy. Ez 

egy nagyon egyszerűen kivitelezhető kezdeményezés, ami rendkívül hasznos is lehet.  

Kardos Gábor (HÖK elnök): Nagyjából 30 millió forint áll rendelkezésre szociális vagy teljesítmény alapú 

támogatásokra. A lakástámogatást például lehetne ebből finanszírozni, de ahhoz ugyanúgy be kellene kérni 

azokat a dokumentumokat és szociális helyzetet, amiket a sima szociális támogatáshoz kell. Erre Nyári Ábris 
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javasolja, hogy ezt lehetne úgy egyszerűsíteni, hogy a rendszeres szociális támogatás alapján, a pontok 

alapján, amit egyszer már elfogadtak, csak a hiányzó dokumentumokat kellene bekérni, ami igazán szükséges. 

Bartal Ákos javaslata szerint, ezt nem kellene a szociális támogatáshoz kötni ilyen szinten, hiszen lehet, hogy 

valaki nem jogosult szociális támogatásra, de albérletbe lakik és igénybe tudná venni a támogatást.  

 

3. Napirendi pont — Egyebek:  

Senkinek nincs egyebe.  

 

Nyári Ábris 14:05-kor lezárja az ülést. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


